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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 
 

Proces – Verbal 
încheiat în data de   30 octombrie   în  

şedinţa ordinară a  Consiliului Judeţean Timiş 
 
 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Înainte să declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş vă rog să-

mi permiteţi să-i dau cuvântul domnului Sorin Maxim – director ADR pentru ca, domnia 
sa, să ne prezinte pe scurt situaţia din judeţul Timiş, după care vom  trece la semnarea 
contractului.  

 
Domnul Sorin Maxim – director ADR  
Bună ziua, doamnelor şi domnilor! 
Vă mulţumesc, domnule preşedinte pentru invitaţie şi am să vă fac pe scurt o 

prezentare a stadiului  Programului Operaţional Regional la nivelul judeţului Timiş  care 
are o alocare de aproximativ 420 milioane de euro, iar proiectele eligibile care sunt 
depuse în acest moment sunt în valoare de 804 milioane de euro. Din punct de vedere al 
contractelor vă pot spune că în acest moment avem contractate mai mult de 104%  şi mai 
sunt în contractare încă 52 milioane de euro, deci încă 12,62%. În principal, cele care 
sunt în contractare sunt proiectele Polului de creştere Timişoara. Acestea sunt deja 
aprobate şi urmează să fie contractate.  

Practic, din punct de vedere al absorbţiei suntem undeva la 30%, iar din punct de 
vedere al judeţului Timiş sunt toate proiectele depuse. Aceste sunt în valoare de 288 
milioane, s-au contractat 130 milioane de auro şi mai sunt în contractare 31 milioane de 
euro.  Prin urmare, la final judeţul Timiş va avea cel mai mare număr de proiecte 
contractante.  Diferenţa o face Polul de Creştere Timişoara care a avut, din fericire, o 
alocare de 70 milioane de euro, iar gradul de absorbţie este în proporţie de 23%. 

Referitor la proiectele depuse de Consiliul Judeţean Timiş, vă pot spune că sunt 
depuse proiecte în valoare de 85 milioane euro, s-au contractat proiecte în valoare de 42 
milioane de euro şi mai este în contractare un proiect care este în parteneriat cu Primăria 
Mun. Timişoara şi Primăria Dumbrăviţa.  

Din punct de vedere al absorbţiei este la fel ca şi media pe regiune, respectiv de 
24, 45%.  Ceea ce am dorit să aduc în prim plan astăzi este, de fapt, despre un proiect 
depus de Consiliul Judeţean Timiş care a parcurs toate etapele de contractare, este 
avizat de către Ministerul Dezvoltării şi urmează a fi semnat de către beneficiar şi de către 
noi.  Este vorba despre Proiectul cu privire la Parcul Tehnologic pentru Energie 
Alternativă Timişoara, în valoare de 49 milioane lei, din care valoarea finanţării 
nerambursabile este de 19 milioane de lei. După cum ştiţi proiectele care sunt pe 
business sau suport al afacerilor au o cofinanţare de 50% şi din acest motiv am spus că 
suma faţă de valoarea alocată este de 19 milioane lei.   
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 Durata de implementare a proiectului, respectiv de mâine, este de 30 luni, iar 
obiectivul acestui proiect este crearea unui mediu propice pentru dezvoltarea firmelor din 
domeniul tehnologiilor de producţie a energiei din surse regenerabile şi din alte domenii 
de interes conexe.  

La finalul implementării proiectului „Parc Tehnologic pentru Energie Alternativă 
Timişoara”, Consiliul Judeţean Timiş va putea oferi firmelor interesate din domeniul 
echipamentelor pentru energie alternativă următoarele funcţiuni:  

- spaţii de producţie, întreprinderi, ateliere, depozite, servicii publice; 
- aproximativ 4.000 m.p suprafaţă construită a structurii de afaceri (clădire, 

multifuncţională de birouri, servicii şi spaţiu expoziţional); 
- aproximativ 9 ha de teren destinate potenţialilor investitori cu scopul de a 

construi spaţii de producţie; 
- acces auto, spaţii pentru parcare auto 
- acces la utilităţi tehnico – edilitare asigurate prin proiect. 
Pentru cine nu cunoaşte, vorbim despre terenul de la Covaci şi trebuie să 

menţionăm faptul că o parte din energia parcului tehnologic  va fi asigurată din energie 
fotovoltaică. Beneficiarul şi proprietarul atât al terenului cât şi al edificiilor care se vor 
realiza va fi, evident, Consiliul Judeţean Timiş.  

Cam aceasta a fost prezentarea pe care am dorit să o aduc în atenţia 
dumneavoastră şi vă rog să-mi adresaţi, dacă aveţi, întrebări cu privire la acest proiect.  
Voi răspunde cu mare plăcere tuturor întrebărilor dumneavoastră.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Aş vrea să ştiu dacă domnul director ne poate spune ce se va întâmpla cu cele 45 

ha. de teren care rămân din totalul de 60 ha. .  Noi am încercat, data trecută, să realizăm 
dezmembrarea pentru a veni în ajutorul dumneavoastră în vederea realizării acestui 
proiect, însă în acest moment sunt în judeţul Timiş sau în zona de vest, parteneriate 
publice private care se derulează şi am vrea să ne învăţaţi cum să facem cu cele 45 ha. 
de teren.  

 
Domnul Sorin Maxim – director ADR 
În mod evident doar proprietarul poate decide ce se poate întâmpla cu terenul. 

Acum un an jumătate a fost o discuţie în consiliul cu privire la dezvoltarea regională, însă 
din motive obiective nu s-a  materializat într-o formă sau alta. Noi am avut  o propunere 
referitoare la terenurile care sunt excedentare nu neapărat în proximitatea oraşelor mari, 
prin care am propus să se facă o asociere a localităţilor care deţin aceste suprafeţe, atât 
din Timiş cât şi din celelalte judeţe şi, pe principiul vaselor comunicante să realizăm acest 
lucru. Exemplu elocvent a fost la Cluj unde a avut un foarte mare succes, în ideea să se 
propună la investitor aceste terenuri pentru a se construi pe ele. Deocamdată nu s-a găsit 
o soluţie. Vă daţi seama că armonizarea unei astfel de soluţii este destul de delicată dar 
eu consider că este cea mai bună variantă. Spun acest lucru pentru că o localitate mică 
din păcate nu are resurse să facă investiţii  pe el, iar localităţile mari, deşi au resurse, nu 
au suprafaţa de teren necesară. Cred că un parteneriat public – privat sau un parteneriat 
public-public ar fi de interes, cu atât mai mult cu cât, din punct de vedere al bugetului, 
pentru că nu există un buget consolidat al regiunii, multe taxe şi impozite ale Zonei 
Metropolitane sunt încasate de localităţile mici din jur care nu întotdeauna fac dezvoltare. 
Consider că este o soluţie bună asocierea mai multor entităţi publice. Noi ne putem oferi 
serviciile pentru a putea promova mai departe terenurile.  Avem un pachet de servicii şi 
consultanţă specializată în acest sens.  
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Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Aş vrea doar să-i mulţumesc domnului director pentru prezentare. Deşi sunt 

consilier judeţean de 8 ani nu l-am văzut  pe domnul director prezent în plenul consiliului 
judeţean chiar dacă colaborarea cu ADR  implică prezenţa domniei sale aici. Este foarte 
utilă prezenţa dumneavoastră aici aşa cum şi prezenţa noastră la momentele importante 
ale ADR-ului este foarte importantă. Vă mulţumesc foarte mult pentru prezenta 
dumneavoastră astăzi şi sper că ne vom întâlni mult mai des, iar colaborarea noastră va fi  
cât mai bună pe viitor.  

 
Domnul Sorin Maxim – director ADR 
Aveţi dreptate, însă eu am venit ca urmare a invitaţiei făcute de  domnul 

preşedinte. Nu mă pot auto invita. Vin cu plăcere ori de câte ori sunt invitat nu numai la 
şedinţele de plen cât şi la şedinţele comisiilor de specialitate.  

 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Dacă aş fi ştiut acest lucru, vă asigur că i-aş fi făcut propunerea şi fostului 

preşedinte al consiliului judeţean. Mă bucur că acum avem un preşedinte cu mai multă 
deschidere.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
După semnarea proiectului, vreau să vă informez că aşteptăm cifrele de la 

Ministerul Finanţelor pentru judeţul Timiş în urma rectificării bugetului care a avut loc 
sâmbătă. Sper să le primim mâine şi din acest motiv am rugămintea către dumneavoastră 
să pregătim o şedinţă extraordinară pentru rectificarea bugetului judeţului Timiş, astfel 
încât, să putem transmite sumele către entităţile cărora le-au fost repartizate.  

Probabil, şedinţa extraordinară va fi luni, 5 noiembrie, dacă reuşim până atunci, 
împreună cu aparatul propriu să pregătim această şedinţă. Oricum, vă vom anunţa din 
timp data exactă pentru că înainte de aceasta trebuie să avem o şedinţă reunită a tuturor 
comisiilor de specialitate.  

 
Acestea fiind zise, declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi 

vă anunţ că sunt prezenţi un număr de 34  consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în 
funcţie. Lipseşte doamna Oana Gaita şi domnul Sorin Supuran.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 297/25.10.2012 a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  
1) - Întrebări, interpelări. 
2) - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  judeţului Timiş pe trimestrul 
III  2012.  

3) - Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea „Agendei principalelor 
manifestări cultural-artistice şi sportive”. 

4) - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 84 / 2012 privind 
finanţarea unor structuri sportive. 

5) - 
Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a Consiliului Judeţean 
Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară 
pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST pentru anul 2012. 
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6) - 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 74 / 2009 privind 
aprobarea proiectului „Sprijinirea IMM-urilor prin dezvoltarea unei infrastructuri e-
business în judeţul Timiş şi districtul vecin din Serbia”. 

7) - 
Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 92 / 2011 privind 
aprobarea proiectului de “Studiul privind valorificarea potenţialului turistic de-a 
lungul canalului Bega Ro-Se şi promovarea investiţiilor prioritare transfrontaliere 
comune”.  

8) - 
Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 594 de 
către SC ”Amromco Energy” SRL Ploieşti. 

9) - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului judeţean 609D 
Ghiroda - Aeroportul Timişoara de către Hella România SRL. 

10) - Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui contract de închiriere. 
11) - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de concesiune 

încheiat cu SC „Biju” SRL Timişoara. 
12) - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului de concesiune 

încheiat cu SC „Cristiana” SRL Timişoara. 
13) - Proiect de hotărâre privind declararea de interes judeţean a obiectivului de 

investiţii „Sistem integrat de management al deşeurilor în judeţul Timiş”. 
14) - Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie din partea 

Consiliului Judeţean  Boblingen – Germania. 

15) - 
Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui spaţiu, cu destinaţia de 
cabinet medical.  

16) - 
Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de traseu pentru 
efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate speciale unor 
operatori  de transport rutier. 

17) - Proiect de hotărâre privind revocarea  şi desemnarea reprezentantului în 
Adunarea Generală a SC „SCHILIFT” SRL. 

18) - Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 80 / 2010. 
19) - Proiect de hotărâre privind organizarea unei comisii speciale. 

20) - Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Judeţean 
Timiş în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ special. 

21) - Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului Judeţean Timiş  
în Consiliile de Administraţie ale unor unităţi spitaliceşti din judeţul Timiş 

22) - Diverse. 
Dacă sunt discuţii cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot ordinea de zi.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Cutut Dorin, 
Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel,  
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian 
Constantin, un vot împotrivă din partea domnului Zanfir Florian şi o abţinere din partea 
domnului Lelescu Tiberiu 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  26 septembrie  2012.      
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot procesul – verbal al şedinţei din data de 

26 septembrie 2012 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat procesul - verbal  cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
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Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Diaconu Adrian, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel,  Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau 
Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Lelescu Tiberiu. 

 
 
Punctul nr. 1 – Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Domnule preşedinte şi stimaţi colegi, v-aş ruga, dacă se poate, ca în prima parte a 

mandatului nostru să încercăm să realizăm un Master Plan pentru sănătate la nivelul 
judeţului Timiş. În acest sens, propun constituirea unei comisii sau a unui grup de lucru 
care să se ocupe cu realizarea acestui Master Plan, respectiv cu stabilirea preţului 
acestuia.  

Din această comisie propun să facă parte: reprezentanţi ai Direcţiei de Sănătate, 
Comisia de sănătate din cadrul consiliului judeţean şi consiliile locale, directorul Spitalului 
Judeţean şi al Spitalului Municipal, Facultatea de Medicină, societatea civilă, patronate, 
clinici private etc.  

Tot timpul vorbim despre actul medical, despre sănătate, de condiţii mai bune dar 
din păcate, chiar şi în judeţul nostru nu putem atrage fonduri europene datorită acestui 
fapt.  Prin urmare, vă rog să analizaţi acest fapt  şi să decidem împreună realizarea 
acestui Master Plan.  

În al doilea rând, referitor la Deponeul de la Ghizela – din câte ştiţi în urmă cu 2ani 
am terminat realizarea acestui deponeu . A fost o investiţie de aproximativ 30 milioane de 
euro dintr-un total de 50 milioane euro, care înseamnă şi acele staţii de transfer, utilaje, 
aparatură, pubele care se vor distribui localităţilor.   

Datorită unei strategii greşite a Primăriei Timişoara aceasta încearcă să-şi rezolve 
problema deşeurilor pe cont propriu. În acest context, suma de 30 milioane euro alocată 
de consiliul judeţean şi din care am recuperat de la Comunitatea Europeană în jur de 9 
milioane, probabil că aceştia vor fi nişte bani aruncaţi dacă în viitorul apropiat nu stabilim 
o strategie de exploatare a acestui deponeu.  

În al treilea rând – Unitatea Militară de la Lugoj – a fost alocată consiliului judeţean 
printr-o hotărâre de guvern. În mandatul trecut am încercat să găsim o soluţie de 
colaborare cu această unitate împreună cu societatea civilă, cu instituţii publice dar din 
păcate nu am găsit o formă legală. În aceste condiţii, unitatea se degradează pe zi ce 
trece . Am rugămintea ca în acest an să găsim o formă legală de asociere în 
participaţiune sau de scoatere la licitaţie cu destinaţia specială pentru învăţământ sau 
probleme sociale.  

În al patrulea rând – AQUATIM – după cum ştiţi, acesta are un contract de 118 
milioane de euro care se derulează la nivelul judeţului Timiş şi care duce la îndeplinire un 
Master Plan pe apă pe care noi le-am realizat acum 2 ani de zile şi care probabil, anul 
acesta urmează să fie reactualizat.  

Suma de 118 milioane de euro se compune din fonduri de coeziune de  83 
milioane euro, adică 13% Statul Român şi 2% autorităţile locale. Din acest motiv, vă rog 
să dispuneţi, într-un termen cât mai scurt, să continuăm acest Master Plan de apă, astfel 
încât, la nivelul  judeţului să realizăm întreg proiectul pentru că pe lângă cele 118 milioane 
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euro ar mai trebui să atragem fonduri de 260 milioane de euro pentru a pute închide tot 
ce înseamnă apă – canal la nivelul judeţului Timiş .  

Ultima problemă la care vreau să fac referire este Bastionul.  După cum ştiţi, 
Complexul Bastion a fost o investiţie care, iniţial a fost 6 milioane de euro, apoi s-a ridicat 
la 13 milioane de euro. Am refăcut acest Complex, el arată foarte bine dar din păcate nu 
are viaţă.  

În mandatul trecut am propus ca administrarea acestui complex să fie dată către o 
firmă privată. Din păcate atunci nu am găsit deschidere din partea colegilor mei. Din acest 
motiv, vă rog, ca în cel mai scurt timp, să găsim o soluţie fie să îl dăm în administrare 
către o firmă privată, fie să găsim soluţia optimă pentru că în acest moment 60% din spaţii 
sunt închiriate, iar restul sunt neutilizate (exemplu locaţia de  500 m.p pt cramă şi spaţiile 
de la etajul 2 etc).  

Aş vrea, dacă se poate, ca acea Comisie specială să înceapă să lucreze cât mai 
repede, astfel încât această locaţie care, pe lângă faptul că arată foarte bine trebuie să 
atragă şi fonduri pentru consiliul judeţean.  

Vă mulţumesc! 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă mulţumesc şi eu, domnule consilier Marcel Mihoc. Într-adevăr sunt o parte din 

problemele cu care ne confruntăm la ora actuală.  Aceste probleme le-am discutat cu 
domnul Marcel Mihoc şi am dorit să le aducem în atenţia dumneavoastră şi împreună să 
luăm decizii în urma propunerilor domniei sale. Prin urmare, vă propun să pornim de la 
acordul dumneavoastră cu privire la constituirea Comisiei pentru realizarea Strategiei de 
sănătate pentru judeţul Timiş care presupune astăzi tot felul de frânturi, iniţiative, idei 
pentru sistemul de sănătate.  

Trebuie să recunoaştem că în prezent, în judeţul Timiş şi în special în Timişoara 
sunt probleme legate de spitalele care le avem sau nu, de maternităţi, de revendicările 
făcute pentru clădirile spitalelor pe care le avem în administrare noi sau Primăria 
Timişoara. Aş vrea să fie inclusă şi Primăria Timişoara pentru că în mod prioritar este 
deservită de spitalele din Timişoara. Cred că este o idee foarte bună şi vă propun ca prin 
Comisia de sănătate să reluăm propunerea domnului Marcel Mihoc şi să concretizăm 
până la următoarea şedinţă a plenului consiliului judeţean.  Totodată trebuie să începem 
discuţiile cu reprezentanţii instituţiilor pe care domnia sa le-a menţionat.  

Aş vrea să ştiu dacă sunteţi de acord cu pregătirea unui proiect de hotărâre cu 
privire la constituirea comisiei respective până la următorul plen şi vă supun la vot 
această propunere.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 
doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
Nu am discutat cu domnul Marcel Mihoc înainte, însă cred că aici este vorba, în 

primul rând despre actul medical pe care noi nu putem să-l gestiona, ci noi ne putem 
implica doar în patrimoniu, întrucât avem în administrare clădirile spitalelor şi ale 
subunităţilor spitalelor.  
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Nu aş vrea să formăm o comisie fără să ştim încă de la început care este obiectul 
acestei comisii. Nu putem constitui o comisie în care să ne întâlnim doar pentru discuţii şi 
fără să facem ceva concret. Eventualele probleme de finanţare şi de reorganizare trebuie 
rezolvate  de Ministerul Sănătăţii şi nu de  consiliul judeţean.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Eu, ca de altfel, mulţi dintre colegii noştri au înţeles propunerea domnului Marcel 

Mihoc ca fiind pusă din punct de vedere administrativ, al patrimoniului pentru 
desfăşurarea actului medical şi nu din punct de vedere al actului medical.  

Nu  cred că este nevoie să lungim discuţia pe această temă. Important este că la 
nivelul consiliului judeţean au venit 7 – 8 delegaţii din diferite zone naţionale şi 
internaţionale care sunt interesate de participarea la această activitate medicală. Sigur, 
unii dintre ei au ideea de a construi spitale în anumite zone. Mai există două proiecte, 
unul din Portugalia şi unul din Spania, pe care le-am transmis deja la Ministerul Sănătaţii 
pentru a decide dacă putem intra în această activitate şi pentru a putea demara lucrările 
cu privire la spitalele respective.  

Cred că este o problemă pe care trebuie să o discutăm cu Primăria Timişoara şi 
trebuie să decidem ce responsabilităţi ne asumăm fiecare în funcţie de proprietăţile pe 
care le avem şi în funcţie de cum putem interveni la proprietăţile care sunt în discuţie 
acum.  Ştiţi că unele sunt pentru evacuare.  

 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Ca  medic şi ca membru al Comisie de sănătate şi protecţie socială aş vrea să 

susţin intervenţia domnului consilier judeţean Liviu Borha. Nu cred că este de competenţa 
consiliului judeţean actul medical în sine. Partea cu imobilele este cu totul altceva, ţine de 
administrarea patrimoniu , este administrativă.  Actul medical şi toate proiectele care ţin 
de actul medical în sine ţine de Ministerul Sănătăţii, Colegiul Medicilor, etc.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Referitor la Deponeul ecologic, vă pot spune că problema există şi a fost sesizată 

de toţi cei care sunt implicaţi. Trebuie să avem o întâlnire foarte serioasă cu privire la 
ceea ce înseamnă managementul activităţii de la deponeul ecologic, inclusiv cu Primăria 
Timişoara întrucât aceasta este cel mai mare beneficiar.  

Cred că este o problemă care pune semne de întrebare şi se impune o întâlnire 
serioasă cu Primăria Timişoara aceasta fiind, aşa cum am spus, principalul beneficiar al 
deponeului ecologic.  

Cu privire la Unitatea Militară de la Lugoj cred că au fost nişte încercări pentru 
reluarea acesteia de către o entitate din Lugoj care a făcut solicitările necesare. Probabil 
că preţurile stabilite de consiliul judeţean au avut o valoare destul de mare şi i-au făcut să 
renunţe.   

Sunt de acord că Unitatea Militară de la Lugoj trebuie să –i găsim utilitatea. 
Personal am văzut-o din exterior şi este adevărat că începe să se deterioreze.  Cred că 
dacă vor fi solicitări pentru preluarea acesteia şi redarea ei în domeniul învăţământului  ar 
trebui să găsim cât mai repede o formulă optimă.  Dacă cerem bani prea mulţi nu o să 
vină nimeni să se ocupe de ea.  Mai există varianta de a o da într-un parteneriat social  cu 
care şi eu sunt de acord.  Sigur trebuie să vorbim cu colegii de la Lugoj şi cu 
reprezentanţii Primăriei din Lugoj  să găsim soluţia cea mai bună într-un timp cât mai 
scurt.  

Anul trecut am avut o solicitare de la Cultul Baptist  dar nu cred că are legătură cu 
cine solicită atâta timp cât solicitarea este pentru realizarea unei şcoli şi a unei grădiniţe 
în acea locaţie.  
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La AQUATIM se lucrează deja la proiectul de buget pentru 2014 -2020 legat de 
proiectele şi fondurile europene, de Master planul judeţean apă – canal şi staţie de 
epurare.  Cred că cei de acolo vor colabora cu noi, dar problema este că sunt aproape 50 
de primării care nu au intrat în asociaţie şi trebuie să găsim soluţia ca şi aceştia să intre în 
asociaţie.  Cei de la AQUATIM nu cred că au ceva împotrivă şi sunt dispuşi să-i 
primească, iar primarii noştri nu au de ce să nu intre în ADI Vest.  Trebuie să clarificăm 
intrarea sau nu în această asociere şi modul în care se derulează activitate, pentru că în 
mod independent prea puţine primării pot să dispună de necesarul de bani pentru apă – 
canal., staţie de epurare.  

Vă rog ca în şedinţele de comisii să ne faceţi propuneri şi să chemăm 
reprezentanţii unităţilor cu care lucrăm ,  Direcţia de Sănătate, AQUATIM, ADI Vest, ADR 
pentru a ne pune de acord şi pentru a găsi soluţii pentru fiecare domeniu.  

Legat de Bastion cred că trebuie să facem demersurile foarte rapid. Acum câteva 
zile am fost şi eu la Bastion şi, într-adevăr s-a clarificat problema care era cu spaţiul.  

Rog pe domnul director Radu Şerban să pregătească pentru şedinţa viitoare o 
situaţie cu spaţiile rămase libere pentru a putea discuta şi a lua o decizie în acest sens.  
Situaţia cu spaţiile libere şi cu cele ocupate vă rog să fi prezentată tuturor comisiilor de 
specialitate.  Avem câteva solicitări pentru spaţiul de cramă şi de asemenea, mai avem 
solicitări din partea unor organizaţii care şi-au mai desfăşurat activitatea acolo.  

În acest sens, vă rog să pregătiţi pentru şedinţa de plen din luna noiembrie un 
proiect de hotărâre pentru spaţiile din Bastion care trebuie atribuite.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu  
Cu permisiunea dumneavoastră aş vrea să fac două comentarii. În primul rând,  

legat de propunerea domnului Marcel Mihoc cu privire la strategia de sănătate, vă pot 
spune că mi se pare o idee foarte bună, şi ca să răspund colegilor care au spus că de 
sănătate se ocupă Ministerul Sănătăţii, îmi aduc aminte că nu demult acesta din urmă s-a 
ocupat atât de bine de sănătate, încât a luat decizia de închidere a spitalelor, fapt care au 
debusolat întreaga administraţie locală,  

Cred că este necesar ca administraţiile locale şi judeţene să vină în întâmpinarea 
Ministerului Sănătăţii cu ceea ce doresc ei.  

Legat de a doua problemă, respectiv Unitatea Militară din Lugoj, aşa cum am spus 
şi data trecută, vă reamintesc acum că trebuie să luăm legătura cu administraţia locală 
pentru că mi se pare corect ca aceasta din urmă să ne spună ce doreşte să facă acolo. 
Am convingerea că doar lugojenii ştiu cel mai bine ce se întâmplă acolo şi se impune o 
colaborare cu Primăria din Lugoj.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Data trecută am adus în atenţia dumneavoastră problema parcării pentru medicii 

care îşi desfăşoară activitatea la Spitalul de oncologie şi aş vrea să ştiu dacă îmi poate da 
cineva un răspuns în acest sens. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am discutat cu colegii şi problema este puţin mai delicată. Medicii plătesc tel park-

ul la Primăria Timişoara. În acest caz, fie găsim o soluţie comună cu Primăria Timişoara, 
fie găsim noi o soluţie să rezolvăm această problemă.  

Sperăm să găsim înţelegere din partea primăriei şi parcarea să fie plătită la 
consiliul judeţean prin primărie sau direct de cei care sunt acolo.  

Sunt de acord cu propunerea dumneavoastră cu condiţia să găsim o formă legală 
pentru rezolvarea acestei probleme între primărie şi consiliul judeţean.  
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Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Asta era problema: ei au plătit tel park-ul pentru tot anul 2012. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Anul 2012 este pe terminare. Sperăm să găsim o rezolvare pentru anul viitor.  
 
 
 
Punctul nr. 2 – Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor 

secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al  
judeţului Timiş pe trimestrul III  2012.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de toate comisiile de specialitate.  
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea 

„Agendei principalelor manifestări cultural-artistice şi sportive”. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJT nr. 84 / 

2012 privind finanţarea unor structuri sportive. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
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În cadrul Comisiei economice s-au formulat unele amendamente, motiv pentru 
care rog preşedintele comisiei să le prezinte.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Prin amendamentul său, Comisia economică, a propus diminuarea cu 5 mii lei a 

sumei alocate pentru CSU Politehnica, respectiv de la 195 mii lei să rămână 190 mii lei şi 
alocarea suplimentară a sumei de 5 mii lei, retraşi de la CSU Politehnica către Clubul 
Pascotă Ioan Ilie la motociclism, respectiv suma de 80 mii lei va fi în final 85 mii lei.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii?  
Dacă nu,  supun la vot amendamentul Comisiei economice.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentul cu 31 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu,  Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi 
3 abţineri din partea domnilor Rus Alain, Popescu Marin şi Stancu Traian.  

Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuţiei financiare a 

Consiliului Judeţean Timiş la bugetul de venituri şi cheltuieli a Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară pentru Managementul Situaţiilor de Urgenţă ADIVEST 
pentru anul 2012. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marin 
Popescu  
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Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 

74 / 2009 privind aprobarea proiectului „Sprijinirea IMM-urilor prin dezvoltarea unei 
infrastructuri e-business în judeţul Timiş şi districtul vecin din Serbia”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii CJ Timiş nr. 

92 / 2011 privind aprobarea proiectului de “Studiul privind valorificarea 
potenţialului turistic de-a lungul canalului Bega Ro-Se şi promovarea investiţiilor 
prioritare transfrontaliere comune”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru relaţii şi 

cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Stancu Traian. 

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului 

judeţean 594 de către SC ”Amromco Energy” SRL Ploieşti. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice şi protecţia mediului. .  
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor  Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 



 12

Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea ocupării zonei drumului 

judeţean 609D Ghiroda - Aeroportul Timişoara de către Hella România SRL. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil  de Comisia economică şi Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 10 -  Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii unui 

contract de închiriere. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică,  Comisia de urbanism şi 

Comisia pentru administraţie publică. 
Dacă sunt discuţii?  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian,  Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 11 -  Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului 

de concesiune încheiat cu SC „Biju” SRL Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Comisia de urbanism a solicitat punctul de vedere al Serviciului juridic care susţine 

proiectul.  Rog preşedintele Comisiei de urbanism să ne spună dacă îşi menţine 
amendamentul. 
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Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Comisia de urbanism îşi retrage amendamentul, însă vă rog domnule preşedinte 

să dispuneţi reanalizarea  tuturor contractelor din parcul industrial pentru că, după cum 
vedeţi această criză economică se adânceşte şi afectează atât chiriaşii din parc cât şi pe 
noi toţi.  

Trebuie să găsim împreună soluţii, iar în acest sens, vă rog să dispuneţi Serviciului 
juridic şi contencios din cadrul consiliului judeţean să vină cu măsuri compensatorii sau cu 
o propunere de act adiţional care să sprijine agenţii economici care îşi desfăşoară 
activitatea în parcul industrial. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă şi rog reprezentanţii ADETIM şi colegii din 

Serviciul juridic să pregătească pentru şedinţa din luna noiembrie o situaţie clară cu tot 
ceea ce se întâmplă în PITT. Mă refer la o situaţie atât a suprafeţelor disponibile cât şi din 
punct de vedere al relaţiei agenţilor economici cu consiliul judeţean, astfel încât să găsim 
soluţii de eficientizare a situaţiei din parcul tehnologic.  Situaţia respectivă să fie 
prezentată tuturor consilierilor judeţeni.  

 
Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
Din câte am înţeles cei de la PITT au propus nişte modificări la contract şi aş vrea 

să ni le prezinte şi nouă să vedem care sunt modificările făcute.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, am solicitat să fie pregătită o situaţie clară cu tot ce ţine de contractele din 

parcul tehnologic. Cele două materiale trebuie să ajungă în toate comisiile de specialitate.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 31 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin,  Zanfir Florian şi un vot 
„împotrivă” din partea domnului Marin Popescu.  

 
 
Punctul nr.  12 - Proiect de hotărâre privind constatarea încetării contractului 

de concesiune încheiat cu SC „Cristiana” SRL Timişoara. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Comisia de urbanism a solicitat punctul de vedere al Serviciului juridic care susţine 

proiectul, însă şi-a retras amendamentul.  
Dacă sunt alte discuţii?  Dacă nu, supun la vot  proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
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Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr.  13 – Proiect de hotărâre privind declararea de interes judeţean a 

obiectivului de investiţii „Sistem integrat de management al deşeurilor în judeţul 
Timiş”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia de urbanism. 
Dacă sunt discuţii?  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Acelaşi lucru îl vom face şi pentru Sistemul de apă – canal, întrucât şi cei care se 

ocupă cu acel lucru întâmpină aceleaşi probleme.  
 
Domnul consilier judeţean Liviu Borha. 
Eu vreau să vă întreb dacă proiectul a fost declarat încă de la început de interes 

judeţean de ce tocmai acum îl declarăm ca fiind de interes judeţean. Proiectul a fost 
pentru întreg judeţul Timiş şi nu văd de ce trebuie să definim acest lucru acum.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Este necesar să definim acest lucru ca procedură pentru a putea fi aprobat 

transmis la comisia respectivă. Deşi nu a apărut acest lucru este clar că proiectul este de 
interes judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Dacă îmi permiteţi, aş vrea să-i răspund eu domnului consilier judeţean Liviu 

Borha.  Deci, în momentul când acest proiect s-a aprobat nimeni nu s-a gândit că anumite 
locaţii, respectiv gropi de gunoi din judeţul Timiş se află pe suprafeţe unde sunt păşuni. 
Apărând Legea nr. 214  nu se mai poate face nici un fel de dezmembrare din suprafeţele 
de păşuni şi, din acest motiv, atunci când vrei să intervii pentru a închide o groapă de 
gunoi nu mai ai un CF separat.  Prin urmare, excepţiile de la lege, sunt cazurile când sunt 
de interes public sau judeţean. În cazul nostru, atât la gunoi cât şi la apă – canal, dorim 
să dăm această hotărâre pentru a ne încadra în această excepţie.  

 
Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă,  Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr.  14 – Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de 

donaţie din partea Consiliului Judeţean  Boblingen – Germania. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia economică şi Comisia pentru 

administraţie publică.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutut Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, 
Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 15  -  Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unui spaţiu, 

cu destinaţia de cabinet medical.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi 

Comisia de urbanism.  
Comisia economică a formulat amendamente, motiv pentru care rog pe 

preşedintele comisiei să le susţină.  
 
Domnul consilier judeţean Bologa Gheorghe 

 Comisia  economică a analizat evaluarea făcută la această intenţie de vânzare – 
cumpărare a spaţiului medical şi a constatat că preţul propus de către evaluator a fost 
stabilit corect, însă am considerat că este preţul de pornire a cererii noastre către 
cumpărător şi prin urmare, în urma unor propuneri făcute de colegii din comisie, s-a 
propus ca acest spaţiu care se află într-o poziţie centrală din Timişoara să aibă un preţ 
mai mare, iar cuantumul sumei ce trebuie plătită să fie de 60 mii lei la care se va adăuga 
cota legală de TVA.  
 Acesta este amendamentul Comisie economice şi vă rog să constataţi că noi nu 
dorim să înstrăinăm bunuri care fac parte din patrimoniul consiliului judeţean pe bani 
puţini. Ne dorim cât mai mulţi bani pentru a putea finanţa alte proiecte cu privire la 
dezvoltarea judeţului Timiş.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun la vot amendamentul.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat amendamentele cu 30 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius,  Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, 
Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian,  3 voturi 
„împotrivă” din partea domnilor Mihoc Marcel,  Negoiţă Adrian,  Pau Radu şi o abţinere 
din partea domnului Stancu Traian, 

Amendamentul fiind aprobat, vă supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
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Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian,  un vot „împotrivă” din partea domnului Marcel Mihoc şi 
o abţinere din partea domnului Lelescu Tiberiu.  

 
 
Punctul nr. 16  -  Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii licenţelor de 

traseu pentru efectuarea transportului public de persoane prin curse regulate 
speciale unor operatori  de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru administraţie publică şi Comisia 

de urbanism.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel,  Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Lelescu 
Tiberiu.  

 
 
Punctul nr. 17 – Proiect de hotărâre privind revocarea  şi desemnarea 

reprezentantului în Adunarea Generală a SC „SCHILIFT” SRL. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În cadrul Comisiei economice şi Comisie pentru administraţie publică nu s-au 

formulat propuneri, motiv pentru care rog pe liderul grupului de consilieri PDL să 
formuleze propuneri, întrucât Dna Magy Mariana a fost propusă de acest partid.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Grupul nostru propune pe domnul Siling Ionuţ Georgel.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt şi alte propuneri sau discuţii?  
Dacă nu, supun la vot propunerea domnului Siling Ionuţ Georgel  şi implicit 

proiectul de hotărâre 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
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Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

Punctul nr. 18 – Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii CJT nr. 80 / 
2010. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia pentru cultură, învăţământ, tineret şi 

sport şi Comisia pentru relaţii şi cooperare internă şi externă.  
Dacă sunt discuţii?  
Se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 19 – Proiect de hotărâre privind organizarea unei comisii 

speciale. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Propunerile pentru componenţa comisiei au fost avizate şi aprobate în şedinţa 

anterioară.  În proiectul de hotărâre apar cinci membri, deşi în şedinţa de data trecută a 
fost propus ca membru şi domnul Popescu Marin din partea PDL. Probabil este o 
greşeală de dactilografiere pe care vă rog să o remediaţi.  

Având în vedere acest lucru, vă propun să completăm până la 7 membrii 
componenţa comisiei, iar în acest sens  vă rog să mai faceţi o propunere.  
 Comisia stabilită data trecută are următoarea componenţă: domnul vicepreşedinte 
Marian Vasile – preşedinte şi domnii consilieri judeţeni  Diaconu  Adrian, Plavoşin Deian, 
Păşcuţă Adrian, Stancu Traian, Popescu Marin şi Lăzureanu Aurel.  
 Dacă mai sunt alte propuneri? Dacă nu, vă spun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 
partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului Marin Popescu.  

 
 
Punctul nr. 20 – Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor 

Consiliului Judeţean Timiş în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
special. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost amânat de la şedinţa anterioară.  
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În urma înţelegerilor cu liderii de grup am rugăminte să desemnaţi reprezentanţi 
din fiecare  partid. Având în vedere reprezentarea partidelor politice în consiliul judeţean, 
revin 2 propuneri pentru PDL,  1 propunere pentru  PP-DD, 3 propuneri pentru PSD şi 3 
propuneri pentru ACD.  

Rog să formulaţi propunerile: 
Pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Alexandru Roşca” Lugoj – a fost 

propus domnul vicepreşedinte Dobra Călin Ionel din partea PSD 
Supun la vot nominalizarea domnului vicepreşedinte Dobra Călin Ionel.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea domnului vicepreşedinte Dobra 

Călin Ionel  cu 29  voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea 
Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu,  Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela,  Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian,  Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian. 

 
Pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Constantin Păunescu” Recaş  a 

fost propus domnul consilier judeţean Borha Liviu din partea ACD.  
Supun la vot nominalizarea domnului Borha Liviu.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu  
Domnule preşedinte, înainte de a trece la procedura de vot, vă rog să-mi permiteţi 

să iau cuvântul. Vreau să vă spun că, întrucât lucrurile nu sunt foarte clare din 
perspectiva algoritmului şi chiar dacă de anul trecut şi până acum avem ca urmare a 
votului comisiei reprezentare pentru fiecare partid, cred că este indicat să ne daţi o pauză 
pentru consultări.  Noi ne dorim foarte mult să avem reprezentanţi specialişti pentru că 
ţinem foarte mult la acest domeniu – învăţământ special. Probabil că bătălia cea mai 
mare va fi pe unităţile spitaliceşti şi nu pe învăţământul special dar, cu toate astea, ţin 
foarte mult la această componentă mai ales că  acolo sunt copii cu nevoi  speciale şi 
trebuie să fim foarte atenţi la acest detaliu.  

Ştim foarte bine că reprezentanţii Consiliilor de administraţie nu sunt plătiţi şi avem 
nevoie acolo de oameni responsabili şi implicaţi  care să cunoască realitatea 
învăţământului special.  

 
Domnul preşedinte Bojin Titu 
Da, dar trebuie să ştiţi că toţi cei care sunt în aceste comisii sunt oameni cu 

responsabilitate şi am încredere că  cei aleşi, colegii noştri,  consilierii judeţeni pot da 
dovadă de responsabilitate şi implicare.  

Sunt de acord cu solicitarea dumneavoastră, vă acord pauza necesară dacă doriţi, 
dar înainte aş vrea să vă spun cum am gândit eu repartizările pe centrele de învăţământ 
special . Astfel, noi am gândit ca Lugoj să fie pentru PSD, Recaş – PNL, Şcoala de Arte şi 
Meserii Atanasiu – PSD, Centrul Şcolar Ciumăgeanu   - PP-DD,  Centru Şcola C-tin 
Pufan -  PDL,  Centru Speranţa – ACD, Liceul Iris – PSD şi Centru Judeţean pentru 
Resurse Educaţionale Timiş – PDL.  

Deci, în acest fel am gândit repartizarea pe centrele de învăţământ. Mai doriţi 
pauza de consultări? 

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
În aceste condiţii nu mai dorim pauză pentru consultări.  
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Domnul preşedinte Bojin Titu 
Vă mulţumesc şi trecem să supunem la vot propunerea domnului Borha Liviu. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea domnului Borha Liviu  cu 33 

voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe,  Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin,  Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin,  Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian,  Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian,  
Ritivoiu Mihai, Rus Alain,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian şi  Zanfir Florian . 

 
Pentru Şcoala de Arte şi Meserii „Gheorghe Atanasiu” Timişoara  a fost propus 

domnul consilier judeţean Tiuch Cătălin din partea PSD 
Supun la vot nominalizarea domnului consilier judeţean Tiuch Cătălin  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea domnului Tiuch Cătălin  cu 30 

voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel,  Negoiţă Adrian,  Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian şi un vot împotrivă din partea domnului Rus Alain.  

 
Pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Dumitru Ciumăgeanu” Timişoara  

a fost propus domnul Zanfir Florian din partea PP-DD.  
Supun la vot nominalizarea domnului consilier judeţean Zanfir Florian   
Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea domnului Daviţoiu Ion  cu 34 

voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
Pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Paul Popescu Neveanu” 

Timişoara a fost propus domnul consilier judeţean  Daviţoiu Ion 
Supun la vot nominalizarea domnului Daviţoiu Ion  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat nominalizarea domnului Daviţoiu Ion  cu 32 

voturi „pentru” din partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian,  Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
Pentru Centrul Şcolar pentru Educaţie Incluzivă „Constantin Pufan” Timişoara a 

fost propus domnul consilier judeţean Moldovan Paul-Bogdan 
 Supun la vot nominalizarea domnului Moldovan Paul – Bogdan.  



 20

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 32  voturi „pentru” din partea 
doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel,  Negoiţă 
Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian. 

 
Pentru Centrul de Resurse şi Asistenţă Educaţională „Speranţa” Timişoara  a fost 

propus domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian.  
Supun la vot nominalizarea domnului Păşcuţă Adrian  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin,  Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
Pentru Liceul Teoretic “Iris” Timişoara a fost propus domnul Negoiţă Adrian 

Valentin 
Supun la vot nominalizarea domnului consilier judeţean Negoiţă Adrian.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
paul,  Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

Pentru Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Timiş  a fost propus 
domnul consilier judeţean Popescu Marin 
 Supun la vot nominalizarea domnului Popescu Marin.  

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34  voturi „pentru” din partea 
doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, , Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian şi o abţinere din partea domnului  Popescu Marin 

 
Dacă mai sunt alte discuţii?  Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
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Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian  
 

 
Punctul nr. 21 – Proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor 

Consiliului Judeţean Timiş în Consiliile de Administraţie ale unor unităţi spitaliceşti 
din judeţul Timiş 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost amânat din şedinţa anterioară.  
Rog să formulaţi propuneri având în vedere componenţa consiliului judeţean.  
Din câte înţeleg, domnule consilier judeţean Marin Popescu  doriţi o pauză de 

consultări, însă vreau să vă informez că am discutat cu domnul consilier judeţean Tiberiu 
Lelescu şi am căzut de acord asupra reprezentanţilor. Prin urmare, partidul 
dumneavoastră poate desemna un reprezentant în calitate de membru permanent şi un 
reprezentant în calitate de membru supleant. Acelaşi număr de reprezentanţi are şi PP-
DD.  Doar ACD şi PSD au câte doi reprezentanţi pentru membrii permanenţi şi membrii 
supleanţi.  

Repartizările le-am făcut astfel încât toată lumea să fie mulţumită.  
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

Domnule preşedinte, vă rugăm, totuşi, să ne acordaţi o pauză pentru consultări.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În aceste condiţii, aveţi la dispoziţie 5 minute pauză pentru consultări.  
Pauza pentru consultări s-a terminat, colegii de la PDL s-au pus de acord şi putem 

trece la propunerile pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara 
Prin urmare, în  Consiliul de Administraţie la Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă 

Timişoara, grupului PSD propune pe domnul Laitin Mihai ca reprezentant în calitate de 
membru permanent, iar grupul ACD propune pe  domnul Pleş Horia ca reprezentant în 
calitate de membru supleant din partea grupului ACD.  

Supun la vot propunerea pentru domnul Litin Mihai.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

Supun la vot propunerea pentru domnul Pleş Horia.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian. 
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În Consiliul de Administraţie la Institutului de Boli Cardiovasculare Timişoara, 

grupul PSD propune pe doamna Ioniţiu Lavinia ca reprezentant în calitate de membru 
permanent, iar grupului ACD propune pe domnul Săvoiu Cristian ca reprezentant în 
calitate de membru supleant din partea.  

Supun la vot propunerea pentru doamna Ioniţiu Lavinia.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
  
 Supun la vot propunerea pentru domnul Săvoiu Cristian. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea doamnelor 
/ domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, 
Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus 
Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian 
 

În Consiliul de Administraţie al Spitalului Militar de Urgenţă Timişoara, grupul PSD 
propune pe domnul Munteanu Mircea ca  reprezentant în calitate de membru permanent, 
iar grupul PDL a propus pe doamna Rus Georgeta-Aurelia ca reprezentant în calitate de 
membru supleant .  

Supun la vot propunerea pentru domnul Munteanu Mircea . 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
Supun la vot propunerea pentru doamna Rus Georgeta  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 
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În Consiliul de Administraţie la Spitalul Clinic C.F. Timişoara,  grupul ACD propune 
pe domnul Mocan Cristian ca reprezentant în calitate de membru permanent, iar  doamna 
Şerban Corina se propune ca  reprezentant în calitate de membru supleant  
 Supun la vot propunerea pentru domnul Mocan Cristian 

Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea 
doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian,  Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

Supun la vot propunerea pentru doamna Şerban Corina 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 35 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

În Consiliul de Administraţie la Spitalul de Psihiatrie şi pentru Măsuri de Siguranţă 
Jebel, grupul PDL propune pe doamna  Crişan Andreea ca  reprezentant în calitate de 
membru permanent, iar  grupul PSD proune pe domnul Piluţ Ciprian ca reprezentant  în 
calitate de membru supleant  
 

Supun la vot propunerea pentru doamna Crişan Andreea 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

Supun la vot propunerea pentru domnul Piluţ Ciprian. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 34 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch 
Cătălin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 

În Consiliul de Administraţie la Spitalul de Psihiatrie Gătaia, grupul ACD propune 
pe doamna Benchea Carla ca reprezentant în calitate de membru permanent, iar  grupul 
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PP DD propune Bucătariu-Petrescu Mircea Ion ca reprezentant în calitate de membru 
supleant .  

Supun la vot propunerea pentru doamna Benchea Carla 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie,  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa Gheorghe, Borha Liviu, 
Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu 
Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle Petru, Lăzăreanu Aurel, 
Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă 
Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian. 

 
Supun la vot propunerea pentru domnul  Bucătariu – Petrescu Mircea Ion. 
Consiliul judeţean Timiş a aprobat propunerea  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, 
Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Tiuch Cătălin, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
Dacă mai sunt alte  discuţii?  
Dacă nu, propunerile fiind aprobate, vă supun la vot întregul proiect de hotărâre.  
Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor / domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Diaconu Adrian, Dobra Călin,  Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 
 
 

Punctul nr. 22 - Diverse 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt probleme, vă rugăm să vă înscrieţi la cuvânt. 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile  
Domnule preşedinte, stimaţi colegi, aş dori să fac un anunţ dar în acelaşi timp este 

şi o rugăminte. Comisia specială  constituită pentru  analizarea regulamentului de 
organizare şi funcţionare al consiliului judeţean şi-a început în această săptămână 
activitatea şi cu această ocazie v-am transmis un e-mail.  Prin urmare, am rugămintea ca 
toţi consilierii judeţeni care doresc să vină cu propuneri, amendamente să le transmită 
către reprezentanţii lor politici din cadrul Comisiei speciale.  

De asemenea, am rugămintea către preşedinţii comisiilor de specialitate să 
vorbească cu reprezentanţii din aparatul de specialitate, astfel încât  să colecteze 
propuneri şi din partea specialiştilor noştri.  

Noi vom încerca să ne întâlnim cam în două săptămâni. După cum ştiţi, avem un 
termen de 3 luni pentru finalizarea lucrărilor. Au mai rămas două luni în care noi trebuie 
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să terminăm ceea ce am început şi vă rugăm ca până pe data de 6 – 7 noiembrie să ne 
transmiteţi propunerile dumneavoastră.  

Vă mulţumesc! 
 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Domnule preşedinte, la solicitarea unui număr important de primari ai Partidului 

Democrat Liberal, am dori ca în măsura posibilităţilor dumneavoastră să le acordaţi  lor şi 
tuturor primarilor din judeţ, un spaţiu cu toate dotările necesare în incinta instituţiei 
noastre în care să se întâlnească ori de câte ori vin la consiliul judeţean cu probleme.  

Mulţi dintre primarii PDL au acces mai greu la conducerea consiliului judeţean şi al 
prefecturii dar sper că  veţi găsi o posibilitate să le acordaţi un birou în cadrul Palatului 
Administrativ.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În principiu sunt de acord şi nu am nimic împotriva acestei solicitări. Vom discuta  

cu colegii din cadrul Serviciului de Patrimoniu şi vom găsi o soluţie să le răspundem 
favorabil. Nu cred că primarii PDL sau alţi primari au îngrădit accesul către conducerea 
judeţului şi către celelalte servicii din cadrul consiliului judeţean.  Nu cred că s-a întâmplat 
vreodată acest lucru, iar dacă se va întâmpla vreodată  vă rog să mă atenţionaţi pentru că 
până la urma consiliul judeţean este al judeţului şi nu doar a unei culori politice.  Am 
convingerea că prin bunătatea mea social-democrată vom găsi un birou cu toate dotările 
necesare care să fie pus la dispoziţia tuturor primarilor.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Sunt de acord cu remarca domnului consilier judeţean Cătălin Tiuch care spune că 

ar fi bine ca primarii să vină acolo unde se întâlnesc consilierii judeţeni.  Acolo este un 
spaţiu destul de mare, cu toate dotările necesare (internet, telefon)  şi cu această ocazie 
ne putem întâlni şi noi mai des cu ei.  Noi îi primim cu drag.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Iată deci că solicitarea dumneavoastră o puteţi considera rezolvată.  
 
Domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch 
Aş vrea să-i reamintesc domnului Lelescu, domnia sa fiind mai puţin decât noi în 

consiliul judeţean, că atunci când noi am fost în opoziţie, iar partidul domniei sale la 
putere, ne întâlneam  cu primarii în acel birou şi ne desfăşuram activitatea foarte bine.  

Iată că după 8 ani de zile, două mandate, am reuşit să câştigăm conducerea 
consiliului judeţean.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Poate domnul consilier judeţean Cătălin Tiuch nu ştie că eu sunt la al treilea 

mandat în consiliul judeţean, iar chestiunea cu „mai puţin” este pentru Recaş nu pentru 
aici.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Pentru colegii noştri a început  campanie electorală şi de aceea le dau permisiunea 

să vorbească aici.  
 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
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Am o întrebare către colegii din Comisia specială şi aş vrea să ştiu dacă ne putem 
întâlni luni, 5 noiembrie, în jurul orei 10,00 – 11,00 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu am nimic împotrivă dar trebuie să aşteptaţi să vă spun eu dacă ne întâlnim luni 

sau nu în şedinţă extraordinară. Abia mâine pot afla exact şi vă voi anunţa şi pe 
dumneavoastră în timp util. Propunerea mea este, dacă luni va fi şedinţă extraordinară, 
să vă întâlniţi după această şedinţă, întrucât nu va dura foarte mult, fiind vorba doar 
despre rectificarea de buget.  

 
Domnul consilier judeţean Stancu Traian 
Dacă şi colegii acceptă această propunere eu sunt de acord să ne întâlnim după 

şedinţa extraordinară.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte intervenţii? 
Dacă nu, având în vedere că sunt colegi, consilieri judeţeni, care candidează la 

alegerile parlamentare pentru o funcţie de deputat sau de senator, le urez mult succes 
tuturor.  

Sunt convins că relaţia cetăţean parlamentar se va îmbunătăţi considerabil.  
Vă doresc tuturor mult succes şi sper ca în data de 10 decembrie domnul secretar 

al judeţului Timiş să aibă ocazia să anunţe încetarea mandatului de consilier judeţean 
pentru unii dintre colegii noştri ca urmare a câştigării alegerilor parlamentare.  

Felicitări colegilor consilieri judeţeni pentru nominalizare. Succes în alegeri şi ne 
vom întâlni obligatoriu săptămâna viitoare cu precizarea că vom anunţa din timp data 
exactă în care ne vom întâlni.  

 
Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului judeţean Timiş.   
 
 
.  

PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
                   Titu  BOJIN                                      Petrişor NĂDĂŞTEAN 
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